
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 06/2023 

   Datum: 22.6.2023 

 
ZAPISNIK 

 

6. izredne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v torek, 22.6. 2023, ob              21.00 

v  prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Matjaž Egart, Tomaž Jemec, Klemen Šubic, Jaka 
Kenda, Maja Kejžar 
 
Opravičeno odsotni: Martin Tavčar 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 5. redne seje KS Sorica 
2. Mnenje na dopis prejet iz TD Sorica, glede turistične takse v prihodnjih letih 
3. Mnenje na pomožni gospodarski objekt – Danje 
4. Razno 

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 5. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2:  
Iz TD Sorica smo prejeli dopis glede turistične takse v prihodnjih letih.  Člani sveta KS 
Sorica smo podali mnenja in bili sklepčni, da se taksa mora porabiti v kraju, kjer se jo 
pobere. Na podlagi dopisa ugotovimo, da ima TD Sorica dolgoročne načrte porabe 
sredstev iz pobrane turistične takse. Trenutno se ureja stara pošta v Groharjevi hiši, 
prejšnja leta pa se je uredilo že veliko stvari, ki pripomorejo k večji urejenosti kraja in 
posledično večjemu zadovoljstvu krajanov in turistov. 
Svet KS  Sorica je sprejel naslednji sklep. 
 
Sklep 9: 
Člani TD Sorica so v preteklih letih pokazali, da se s pravim načinom dela in sredstvi 
turistične takse, lahko v kraju postori veliko projektov, kateri imajo pozitiven učinek 
na urejenost kraja, kar daje zadovoljstvo predvsem turistom in tudi domačinom. 
Mnenje Krajevne skupnosti Sorica o porabi turistične takse v prihodnjih letih je, da 
je le ta ključnega pomena za zaključitev zadanega projekta obnove prostorov stare 
pošte v Groharjevi hiši. Glede na to da ima območje Krajevne skupnosti Sorica 
največje število ležišč v občini in je turistično najbolj zanimiva, je smiselno, da se 
pobrana turistična taksa na tem območju povrne zgolj in samo na Krajevno skupnost 
Sorica. 
 



K tč. 3: 
Prejeli smo vlogo za izdajo mnenja za pomožni gospodarski objekt v Danjah (Trojar). V 
projektni dokumentaciji je odmik najbolj izpostavljenega dela (t.j. strehe) od lokalne ceste 
predviden zgolj 0,6m. Po mnenju svetovalca za komunalno dejavnost, to za lokalne ceste 
(sploh pri novogradnji) ni sprejemljivo. Cesta na omenjenem območju še ni odmerjena, zato 
le ta poteka pod objektom.  
Po pregledu gradbenega načrta in slik iz terena je Svet KS Sorica soglasno sprejel 
naslednji sklep. 
 
Sklep 10: 
Svet KS Sorica sklepa, da je predviden odmik najbolj izpostavljenega dela objekta, 
od LC 949061, v širini 0,6m premalo. Postavitev objekta tako blizu lokalne ceste, bi 
v zimskem času oviral delo zimske službe, oviral bi preglednost cestišča ter 
nadaljnja vzdrževalna dela na in ob cestišču. Prav tako bi oviral tudi vozila z večjo 
nosilnostjo – tovornjaki. Pri sami izgradnji objekta bi z izkopom tako blizu cestišča 
lahko ogrozili tudi njegovo stabilnost. Zato Svet KS Sorica predlaga, da naj bo 
najbolj izpostavljen del objekta od cestišča umaknjen vsaj 1.6m. 
 
K tč. 4: 

- Na zboru krajanov smo bili opozorjeni, da je potrebno postaviti table, ki jih je TD 
obnovil (v Gobi, pri Groharju in v Rajdi). Nosilci in obnovljene table so obnovljeni, 
potrebno jih je le še postaviti. Člani KS Sorica in TD Sorica se dogovorijo za izvedbo. 

- Ležeči policaji so že na občini ( eden nov in dva rabljena). Ko jih pripeljemo iz občine, 
člani KS izvedemo postavitev. Najprej pri Kačarju in Šimcu, za tretjega pa še 
pregledamo, kje bo najbolj primerno. Predlog je da bi stal pod PŠ Sorica, saj imamo 
potem promet umirjen iz obeh smeri in tako naredimo največ kar je možno za 
varnost osnovnošolcev. Slednjega torej postavimo pred začetkom novega šolskega 
leta. 

- Košev za pasje iztrebke trenutno ne bomo imeli, ker je problem kdo bo skrbel za te 
koše. 

- Podpisala se je pogodba za predpripravo asfalta v  Sp. Sorici. Odpadni material se 
bo vozilo h Koštnarju. Potrebno bo še pripraviti aneks k pogodbi, kateri bo vključeval 
stroške nakupa cevi, ki je nujna za ureditev odvodnjavanja vode na deponiji.  

- Za rekonstrukcijo JP 994883  (Kenda) smo dobili dve ponudbi. Ker je to dovozna 
pot, je smiselno da uporabniki cest prispevajo določen znesek. KS Sorica in  
uporabniki cest se bodo dogovorili glede višine zneska. Višina zneska variira glede 
na to kolikšno dolžino ceste posameznik dejansko potrebuje oziroma uporablja. 

- Prvotni plan postavitve javne razsvetljave v Soriškem potoku je bil, da se postavita 
dve luči. Prva pri Bognarju in druga med Emilom in Košeninom. Ker pa bi slednja 
luč stala na parceli, ki je v lasti Republike Slovenije in je zaznamovana kot: '' Naravno 
vodno javno dobro'', bi bil postopek pridobitve soglasja najverjetneje dolgotrajen in 
po vsej verjetnosti neuspešen. Zato se bo postavilo zgolj eno luč med Bognarjem in 
Emilom.  
 

Seje je bila zaključena ob 22:30 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


